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     CONSELL DE BARRI GRASSOT GRÀCIA NOVA   - RESUM DELS PUNTS DE L'ORDRE DEL DIA 

 

Data:  15 de març 2023 

Hora:  18:15 h   Lloc: Sessió virtual i presencial a l’Espai Polivalent Mercat Abaceria 

Assistència política, tècnica, d’entitats i associacions i de la ciutadana: 33  

Presencial : 25 persones 

Telemàtica: 0 persones 

Enllaç per veure la reproducció:  

 

 

Ordre del dia 

1. Benviguda 

2. Balanç de Mandat 

3. Torn obert de paraules 

 
Logística 

 
- El consell de barri es pot seguir també online i en streaming 

- Després de cada punt s’obrirà un torn de paraules 

o 1r donarem pas a les paraules de la sala de plens 

o Després es donarà pas a les paraules de la sala online 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

El Regidor presenta els membres que formen del Consell de Barri: 

 Luis Lumbreras (vicepresident del Consell de Barri) 

 Miquel Colomé i Ferrer (ERC) 

 Berta Carnicer (JxCAT) 

 Luis Calonge  (Ciutadans) 

 Yusef Quadura (Conseller del barri de Camp de Grassot – Gràcia Nova) 

 

També ens acompanyen 

 Rufino (gerent del Districte) 

 

Excusar 

 Alberto Lacasta Huelin (PSC) 

 Jordi Daura (Valents) 
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1.BALANÇ DE MANDAT. Eloi Badia, Regidor Districte Gràcia. 

 
S’ADJUNTA ARXIU 

 

2.TORN OBERT DE PARAULES 

 

T.M. Vol saber per què s’han posat tantes tanques i tan altes al voltant de les escoles del barri. 

 

M.A. Demana per què no se’ls va informar de l’activitat que tindria lloc a l’antic cinema Texas ubicat al 

Passeig de sant Joan. Les activitats que passen al Passeig caldria que l’associació estigues assabentada per 

poder informar i per poder sumar. 

 

LL.L. L’actual accés al metro pel carrer Pi i Margall (banda dreta direcció muntanya) estreny el pas per estar 
massa proper a la vorera. Aprofitant la remodelació del carrer, es podria desplaçar per evitar aquest “coll 
d’ampolla” innecessari?.  Exposa que Roger de Flor 291-293 és una sola finca. Jo visc a Roger de Flor 295 i al 
costat es troba Roger de Flor 295 bis. Es pot modificar la numeració del carrer de manera que cada finca 
tingui el seu número (291, 293,295...) suprimint el 295 bis per evitar confusions? 
 
J.M. Quan es farà la poda dels arbres de Passeig de Sant Joan? 
 
R.A. A Pi i Margall a l’alçada de la Casa Ametller i hi ha contenidors i problemes amb les escombraries. 
Aprofitant la remodelació es podria resoldre aquest tema. 


